
Páčilo sa vám na projekte MINI Erasmus? 
 
 

 Môj dojem z MINI Erasmus 2016 je veľmi dobrý, a ak by som mala 
možnosť si to zopakovať, tak tam určite pôjdem znovu. Spoznala som 
veľa mladých, inovatívnych super ľudí, ktorí sa vedia nielen vzdelávať, ale 
aj zabávať a baví ich to čo robia. Veľkým plusom pre mňa bolo, že som 
získala nových priateľov a hlavným cieľom bolo zistiť o čom je vlastne 
vysoká škola. Fakulta ekonomických a sociálnych vied na Univerzite 
Komenského v Bratislave na mňa urobila dobrý dojem. Určite sa budem 
uchádzať o štúdium. 

 
 

 Bolo super, skvelý program, zaujímavé prednášky, zistila som bližšie o 
čom je vysoká škola, aj keď chápem že každá škola a fakulta funguje 
odlišne. Presvedčila som sa, že ma ekonomika naozaj zaujíma a rada by 
som v nej pokračovala. Projekt MINI Erasmus mi aj v rámci 
poobedňajšieho programu umožnil zažiť skvelé veci, ako stretnutie s 
politikmi, čo ma presvedčilo, že najradšej by som študovala v hlavnom 
meste. 

 
 

 Od 3. do 7. apríla 2016 sme sa zúčastnili projektu MINI Erasmus, 
konkrétne ja som tento týždeň strávila na Ekonomickej fakulte Univerzity 
Mateja Bela v Banskej Bystrici. Ubytovaní sme boli na internáte. 
Prostredníctvom tohto projektu sme mali možnosť zažiť a vyskúšať si 
univerzitný život. Absolvovali sme množstvo rôznych prednášok 
(predovšetkým zaujímavých). Mám pozitívne dojmy. Získala som nové 
skúsenosti, ktoré sa mi do budúcna určite zídu. Odporúčam každému. 

 


